河北省承德市高中2021-2022学年高二下学期5月联考英语试卷

听下面5段对话。每段对话后有一个小题,从题中所给的A、B、C三个选项中选出最佳选项。 (共5小题;每小题1.5分,满分7.5分)
1. 听力题
What happened to the woman?
A. She forgot to meet Mr Smith. B. She lost Mr Smith's email address. C. She forgot Mr
Smith's phone number.
2. 听力题
What will the woman do first?
A. Read the instructions. B. Try the buttons one by one. C. Have the machine repaired.
3. 听力题
How will the man probably go downtown?
A. By bus. B. By taxi. C. On foot.
4. 听力题
Why did the man fail in getting the book?
A. There wasn't such a book in the library. B. He was too busy to go to the library. C. He
didn't want to borrow it.
5. 听力题
What did the woman want the man to do?
A. Go along to meet her friend with her. B. Help with her work. C. Meet Tony for her.
听下面5段对话或独自。每段对话或独自后有几个小题,从题中所给的A、B、C三个选项中选
出最佳选项。(共15小题;每小题1.5分,满分22.5分)
6. 听力题
听材料,回答问题。
(6) What does the woman want to do at first?
A. Change the coat. B. Return the coat. C. Try the coat.
7) How much more money will the woman pay to get the coat she likes? A. \$49.95. B. \$55.95. C. \$6.
д. фт. д.
7. 听力题
听材料,回答问题。
(8) What is the weather like? A. It's cool. B. It's cold. C. It's hot.
(9) What does the woman think of the film?
A. It is good. B. It is terrible. C. It is out of date.
(10) What did the film director do to the story according to the woman?
A. He improved it. B. He changed it. C. He followed it.
8. 听力题